

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT3948083

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER AND CHANGE OF NAME
EFFECTIVE DATE:	01/01/2015
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
UNIVERSITÉ MONTPELLIER I	09/11/2014
UNIVERSITÉ MONTPELLIER II	09/11/2014
NEWLY MERGED ENTITY DATA	
Name	Execution Date
UNIVERSITÉ DE MONTPELLIER	09/11/2014
MERGED ENTITY'S NEW NAME (RECEIVING PARTY)	
Name:	UNIVERSITÉ DE MONTPELLIER
Street Address:	163 RUE AUGUSTE BROUSSONNET
City:	MONTPELLIER
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	34090
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Patent Number:	8378098
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(703)205-8050
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	7032058000
Email:	christine.s.woodard@bskb.com, mailroom@bskb.com
Correspondent Name:	BIRCH, STEWART, KOLASCH & BIRCH, LLP
Address Line 1:	8110 GATEHOUSE ROAD, SUITE 100E
Address Line 4:	FALLS CHURCH, VIRGINIA 22042
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	3493-0554PUS1
NAME OF SUBMITTER:	CHRISTINE S. WOODARD
SIGNATURE:	/christine s woodard/
DATE SIGNED:	07/05/2016

Total Attachments: 1

source=Universite de Montpellier#page1.tif

ATTESTATION / SWORN DECLARATION

Je soussigné, M. François PIERROT, agissant en qualité de Vice-Président délégué à la Valorisation et aux partenariats industriels, au nom et pour le compte de l'UNIVERSITE DE MONTPELLIER, atteste par la présentes que, par Décret n°2014-1038 du 11 septembre 2014, portant création de l'Université de Montpellier, publié au Journal officiel de la République française du 13 septembre 2014, L'Université de Montpellier 2 Sciences et Techniques ayant son siège au 2 Place Eugène Bataillon F-34095 Montpellier cedex 5, qui est également officiellement désignée Université Montpellier II ou Université Montpellier 2 a fusionné avec l'Université Montpellier I ayant son siège à 5 Boulevard Henri IV F-34967 Montpellier cedex 2, France, avec effet au 1er janvier 2015, pour créer un nouvel établissement public, dénommé Université de Montpellier, entraînant ainsi un transfert des biens, droits et obligations, y compris les brevets et demandes de brevet, de l'Université Montpellier II- Université Montpellier 2 Sciences et Techniques au profit de l'Université de Montpellier, établissement public national à caractère scientifique, culturel et professionnel, ayant son siège social au 163 rue Auguste Broussonnet, 34090 Montpellier, France.

I, Mr François PIERROT, acting as Vice-president responsible for developing patents and industry partnerships on behalf of the UNIVERSITE DE MONTPELLIER, hereby declare with the Decree n° 2014-1038 of September 11, 2014 for the establishment of the Université de Montpellier, published in the Official Journals of the French Republic on September 13, 2014, that Université Montpellier 2 Sciences et Techniques with registered address at 2 Place Eugène Bataillon F-34095 Montpellier cedex 5, France which is also officially named as Université Montpellier II or Université Montpellier 2, merged with Université Montpellier I with registered address at 5 Boulevard Henri IV F-34967 Montpellier cedex 2, France, with effect from January 1st, 2015 to establish a new public institution officially named Université de Montpellier; therefore the property, rights and obligations including patents and patents applications of Université Montpellier II - Université Montpellier 2 Sciences et Techniques are transferred to Université de Montpellier, a public institution of a scientific, cultural and professional nature having registered address at 163 rue Auguste Broussonnet, 34090 Montpellier, France.

En lieu et place/place and date : Montpellier, le 21/01/2016

Pour le Président de l'Université de Montpellier
et par délégation
Le Vice-Président délégué à la Valorisation
et aux Partenariats Industriels

François PIERROT

Nom/name: Mr. François PIERROT
Titre/Position: Vice-président



"Le Notaire soussigné certifie sincère et véritable
la signature de M. François PIERROT
opposée ci- dessous....."



PATENT